
Buvik Pensjonistforening styremøte på Tangen tirsdag 25. okt. 2016 kl 09:00

Tilstede: Leder Astrid Hoel Riise
Nestleder Liv Hegseth
Utleieansv. Tore Indbryn
Sekr. Birger Paulsen
Kasserer Sylvia Hammer, forfall

Sak 75) Medlemsmøtet 10.11. med Oddgeir Bruaset går som planlagt, plakater er
under utarbeidelse og blir hengt opp når de er ferdig.

Sak 76) Astrid deltok under fløttardagen på rådhuset i Børsa tirsdag 18.10.,
hun fikk truffet potensielle medlemmer til pensjonistforeningen, så vi håper
på godt resultat. Styret søker Skaun kommune om kr. 2000,- som støtte i
arbeidet med å få nye medlemmer.

Sak 77) Møte 9.11. ang.orientering om midler i tilskuddsportalen som vi kan
søke på. Liv og Tore deltar.

Sak 78) Vinterkulturuka 2017, orienteringsmøte på rådhuset i Børsa i kveld 25.10.
Astrid deltar . Vårt arrangement vil finne sted tirsdag 31.1. 2017. Styret vil
jobbe med å finne artist eller artister og om arr. skal finne sted på Tangen
denne gangen.

Sak 79) Julebordet 2016 går etter oppsatt plan med Jan Borseth som underholder.
Påmeldingsliste blir lagt ut i god tid.

Sak 80) Fornyet regnskapsprogram blir innkjøpt, vi må betale lisens på ca kr. 2200
pr år.

Sak 81) Varmepumpen inspiseres av godkjent rep. utvendig, innvendig vedlikehold
har vi kontroll på selv.

Sak 82) Slektforsknings kurs vil finne sted 29. nov og 6. des, 3. jan. og 10. jan.
Alle dager fra kl 13:00 til 16:00 inkl en kort pause. Finn Karlsen vil være
kursleder. Kurset vil være finansiert gjennom Frivilligsentralen. Nærmere
enkeltheter om Datakafè og bokhjørnet kommer, styret kommer med flere
opplysninger etter hvert. Påmelding til Liv.

Sak 83) Styret planlegger medlemsmøte 2.mars 2017, med flere bilder fra tidligere
tider og allsang.

Sak 84) Styret har tatt kontakt med spesialist på lyddemping/akustikk av taket på
Tangen. Vi får snarlig avklart hvordan dette skal gjøres og til hvilken pris.



Sak 85) Styret inviterer til dugnadsfest torsdag 3.11., de som deltok blir kontaktet.
Astrid og Sylvia tar seg av opplegget.

Sak 86) Sluttrapport av rehabilitering av taket utvendig er nå klart, Liv sender
rapport til de som har bevilget penger og ber om at de blir utbetalt snarest.
Totalsummen ble på kr. 201.577,14 som i anbudet, noe som
pensjonistforeningen har betalt. I tillegg kommer en regning fra Skaun
kommune på kr. 6000,- på kjøp av skifferstein til taket over inngangspartiet
og på tilbygg mot uthuset. Regnskapet underskrives av våre to valgte
revisorer, før det sendes ut.

Sak 87) Renhold Tangen. Styret har ikke ny renholder på plass ennå men det
jobbes iherdig med denne saken. Vi må ha dette klart innen nyttår. Tore og
Birger kontakter aktuelle kandidater.

Sak 88) Styret har avklart med skattetaten, vi ikke skal betale skatt på utleie av
Tangen, renholder må bet. skatt og pensjonistforeningen må bet.
arbeidsgiveravgift. Tangen v/pensjonistforeningen skal ikke betale
eiendomsskatt.

Møtet hevet kl 10:45
Birger Paulsen
sekr.


